

PRP/SYRINGE MULTI-FUNCTION FAT CENTRIFUGE LC-450美容专用脂肪 (PRP注射) 离心机

LC-450美容专用的PRP注射移植离心机是本公司技术人员集多年离心机经验研发而成。LC-450多功能脂肪及PRP干细胞提纯离心机，可专业用于脂肪提纯和PRP提纯；使用10ml、20ml、30ml的常规注射器。快速分离提纯脂肪和PRP，为提高脂肪的成活率，在离心转速、时间、离心力、直径等方面做了大量研究，研制出专业脂肪移植和PRP移植的多功能提纯离心机，为自体血液皮肤手术提高了手术效率，缩短了手术时间，最大程度地提高了手术中的脂肪及PRP的成活率，使移植手术简单便捷，是整形医生首选的最佳助手。

Multifunction fat and stem cells purified PRP centrifuge, fat can be purified and used for professional PRP purification; use 10ml, 20ml, 30ml, the conventional syringe. Rapid separation and purification of fat and PRP, to improve the survival rate of fat in the centrifuge speed, time, centrifuge force, diameter, so a lot of research, developed a specialized fat grafting and transplantation of the multi-purpose centrifuge purification, as the skin is autologous blood Health and surgical technique improve the efficiency, shorten the operation time, maximize the surgery in the survival rate of the fat and the PRP, the transplant operation simple and convenient, plastic surgeon is the most preferred.

技术性能 | Features

- 微机控制，无刷直流电机。
Microcomputer control, DC Brush-less motor, Silent, constant, stable and high speed accuracy
- 触摸面板，数码显示，具有转速和相对离心力互换和瞬时离心功能。
Touch button, Digital display, which can switch the reading between rpm/RCF in real time, instantaneous centrifugal force.
- 采用特殊的减震器，具有自动平衡功能。
Special shock absorber with automatic balance function.
- 倒计时时间小于一分钟以秒显示。
The countdown time is displayed in seconds if it is less than one minute.
- 机壳采用高强度 ABS模具一次成型，外观简洁紧凑，体积轻巧，噪音低。
ABS Outlook injection molding at one time, with simple appearance, light volume and low noise.
- 电子门锁，门盖未关闭无法启动，安全可靠。
Electronic door lock, It cannot run if the door cover is not closed, safe and reliable.
- 人性化设计，关盖用力小、轻轻按压门盖即可自动上锁。
Close the Lid gently, and the Lid can be locked automatically.

技术参数 | Specification

型号Model	LC-450
最高转速 (水平式) Max.Speed	4000r/min
最大相对离心力 (水平式) Max. RCF	2580×g
最大容量 (水平式) Max. Capacity	4×50ml (30ml一次性注射器)
转速精度Speed Accuracy	±10r/min
定时范围Time Range	1min-99mins
整机噪声Noise	≤ 50 dB(A)
电源Voltage Supply	AC220V/ 50Hz/ 5A (OR AC110V)
整机功率Power	120W
外形尺寸Dimension (mm)	470×360×285mm(L×W×H)
重量Weight (kg)	15KG



转子参数 | Rotor

